

## Call for Abstracts

### **Globalization vs. Localization: International Experience and Chinese Practice in a New Era**

The 12th International Association for China Planning (IACP) Conference  
Xi'an, China, June 30-July 1, 2018

Organized by  
International Association for China Planning  
Xi'an University of Architecture and Technology, China



We are pleased to invite you to submit abstracts to the 12<sup>th</sup> IACP Conference.

#### **Conference Theme**

In the last thirty years, China has achieved many miracles in economic growth and urban development. China's rapid urbanization has been accompanied by and resulted in a series of problems, such as urban illnesses, aging population, ecological deterioration, cultural heritage destruction, rural blight, widening urban-rural gaps, and regional disparities.

China's economy is entering a new normal of relatively slower growth. Its urbanization mode is shifting from large-scale inefficient expansion in urban fringe areas to intensive redevelopment in built-up areas. To this end, the Chinese government has proposed a series of strategies to meet the challenges, including new rural construction, integrated urban and rural planning, new urbanization, beautifying countryside, integrated corridors, sponge city, urban regeneration, urban design and so on.

On a global scale, new technologies, such as mobile internet, big data, artificial intelligence, and new energy are profoundly changing the world's socioeconomic structure and inevitably urban and rural spaces. Planners in China and abroad have begun to explore data-driven urban management, smart cities, low-carbon cities, and other development and planning strategies.

Therefore, exploring the urban-rural development path in the context of new normal and new globalization has become an urgent task for planning researchers and practitioners in China. This conference invites scholars, planners and government officials in China and abroad to share their innovative ideas and successful experiences under different contexts and to explore coping strategies and development approaches for urban and rural planning in China.

The conference **tracks** include:

- 1 Cultural heritage conservation
- 2 Ecological and low-carbon cities

- 3 Economic development
- 4 Healthy and safe communities
- 5 Housing and community development
- 6 Land use policy and governance
- 7 Planning for aging societies
- 8 Regional development and governance
- 9 Rural human settlements
- 10 Smart cities
- 11 Transportation and infrastructure
- 12 Urban design and spatial strategies
- 13 Urban regeneration along the Silk Road
- 14 Urban-rural public policy
- 15 Others

### **Abstract Submission**

Please submit your paper abstract of 200-300 words, in **English only\***, to <http://www.chinaplanning.org/alpha/annual-conference-2018/> by February 1, 2018. Please refer to the template on the last page.

Please select ONE of the fifteen tracks and submit your abstract ONLY to that track.

When you submit, please enter the names and contact information of all coauthors. Otherwise, their name will not appear in the conference program.

All abstracts will be peer reviewed by the Technical Committee.

### **Important Dates**

Deadline for abstract submission: February 1, 2018

Notification of abstract acceptance: March 15, 2018

Deadline for advance registration: May 1, 2018

Deadline for proceeding paper submission \*\*: May 1, 2018

Deadline for student award and travel grant applications: May 1, 2018

Dean's forum, on-site registration and technical tours: June 29, 2018

Conference: June 30-July 1, 2018

### **Conference Organizing Committee**

Chair: Lingqian Hu (University of Wisconsin-Milwaukee)

Vice Chairs: Hongwei Dong (California State University, Fresno)

Yiping Fang (Portland State University)

Contact: iacpconference2018@hotmail.com

\* *Conference language*: The working language for the IACP conference is English.

\*\* Paper submission is only required for the participants who wish to publish a paper in the conference proceeding. Papers will be peer reviewed and an additional fee is required for publication. The fee is USD 470 or RMB 3250 Yuan. We expect to publish the 2018 conference proceedings by Springer, which published the previous proceedings as well.

## 摘要征集启事

### 全球化 VS 地域性：新时期的国际经验与中国实践

第十二届国际中国规划学会（IACP）年会  
2018年6月30日-7月1日  
中国·西安

#### 主办单位

国际中国规划学会（IACP）  
西安建筑科技大学



我们诚挚地邀请您投稿并参加第十二届国际中国规划学会年会。

#### 会议主题

经过三十多年的经济高速增长，中国取得了举世瞩目的巨大成就，创造了震惊世界的发展奇迹，与此同时，中国也经历了全球范围内规模最大的、最快速的城市化过程，城乡建设日新月异，住房和公共服务设施水平大幅度提高，当然，同时也伴随着一系列的社会问题，诸如大城市病、老龄化、生态危机、文化遗产破坏、农村空心化、城乡差距和地域差距等。

随着中国经济进入相对缓慢增长的新常态，社会经济的各个领域都开始发生深刻的变化，反映在城乡建设方面，存量发展代替了增量扩张，集约高效代替了粗放低效。为此，中国政府陆续提出了新农村建设、城乡统筹、多规合一、新型城镇化、美丽乡村、综合管廊、海绵城市、旧城更新、城市设计等一系列应对措施。

另一方面，全球范围内以移动互联网、大数据、人工智能、新能源等为代表的新技术发展日新月异，深刻影响着世界的政治经济格局，也必然对未来全球的城乡空间产生重大影响。国内外城乡规划领域也纷纷提出了数据驱动、智慧城市、低碳城市等城市发展与规划理念。

因此，探讨新常态和新的全球化背景下中国城乡规划的发展路径，就成为当前中国城乡规划领域研究的当务之急。本次年会诚邀来自中国和世界各地的学者、规划师和政府管理人员，分享不同语境、不同进程下国内外城乡规划的先进理念和成功经验，检视中国城乡发展的背景、问题与成因，共同探讨中国未来城乡规划的应对手段和发展方向。

此次会议的议题包括：

- 1 文化遗产保护
- 2 生态低碳城市
- 3 经济发展规划
- 4 健康韧性城市
- 5 住房社区营造
- 6 土地利用政策
- 7 老龄社会应对
- 8 区域发展治理
- 9 乡村人居环境

- 10 智慧城市营建
- 11 城市交通规划
- 12 城市设计策略
- 13 丝路城市复兴
- 14 城乡公共政策
- 15 其他规划课题

### 论文摘要提交要求

请提交 200-300 字的英文\* 论文摘要。摘要范本请见最后一页。摘要须于 2018 年 2 月 1 日前通过如下网址递交：<http://www.chinaplanning.org/alpha/annual-conference-2018/>。

在线提交摘要时,请在所列的十五个议题中选择最合适的一项,提交摘要到该议题中。请在摘要网站上输入所有合作者的姓名。否则,他们的名字不会出现在会议程序中。本会议的技术委员会将审阅所有提交的论文摘要。

### 会议关键日期

摘要截止日期: 2018 年 2 月 1 日

录取通知日期: 2018 年 3 月 15 日

提前注册截止日期: 2018 年 5 月 1 日

论文集论文提交截止日期: 2018 年 5 月 1 日\*\*

学生论文奖和旅行奖学金申请截止日期: 2018 年 5 月 1 日

院长论坛, 会议现场注册时间和学术考察: 2018 年 6 月 29 日

全体会议和分组论文会议时间: 2018 年 6 月 30 日 - 7 月 1 日

### 会议组委会

国际中国规划学会

主席: 胡伶倩(威斯康辛大学密尔沃基分校)

联合主席: 董宏伟(加州州立大学, 弗雷斯诺分校); 方益萍(波特兰州立大学)

联系方式: [iacpconference2018@hotmail.com](mailto:iacpconference2018@hotmail.com)

\* 会议语言: IACP 年会的官方语言是英文。

\*\* 论文集论文提交截止日期仅适用于那些选择在论文集上发表论文的作者。论文将会被同行评审。被接受的论文需要支付额外的相关费用(470 美元/3250 元人民币)。2013-2017 会议论文集已由国际著名出版社 Springer 出版。我们计划继续由 Springer 出版 2018 会议论文集。